
7 NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
Els veïns que acudissen als plens,  pense, tenen un comportament 
correcte i és lamentable que per part del Sr. Miguel Zaragozá es vullga 
excusar l’abandó de les sessions plenàries per part del PP, a causa 
d’estos insults IMAGINARIS.

Com he dit antes MAl he sentit que un assistent al Ple insulte als 
membres d’este òrgan, i menys dient-li o dient-los “fill de puta”, perquè 
si d’alguna cosa estic ben segur és que si açò passara el President 
de la taula, el Sr. Alcalde, actuaria contundentment i l’insultador hauria 
d’abandonar el Ple, ESTIC SEGUR.

Si alguna persona té cap dubte sobre el que estic comentant pot veure 
les gravacions que el Sr. Toni Albella fa dels plens, que són públiques 
i que estan penjats a la web de Vinromà TV. En aquestes gravacions, 
enregistrades per la càmera, es pot comprovar tota la sessió i les 
intervencions del membres de la taula i en cap moment se sent cap 
tipus d’insult dirigit des del públic, i això que la càmera esta tant prop 
del públic com dels regidors. Com es pot explicar que se’n registre la 
veu dels regidors i no se’n registre la veu del públic pronunciant insults? 
La contestació es ben simple, perquè NO HI HAN INSULTS. Com he dit 
antes açò tant sols esta en la imaginació d’alguna persona que, repetisc, 
ha d’excusar-se d’alguna manera, per no dir de mala manera.

Vullc acabar comentant-li al Sr. Miguel, portaveu del Grup Popular, que 
escampant aquest tipus de mentides el que es fa és escalfar a la gent, 
crispar-la més, i això és tot el contrari del que un polític, que es pree, 
ha de fer.

No es pot utilitzar el victimisme d’aquestes maneres i açò, 
desafortunadament, és el que des de fa ja algun temps el grup del Partit 
Popular de l’Ajuntament de les Coves esta fent. PROCLAMAR-SE 
VÍCTIMA, però víctima d’una situació que no existís, que és totalment 
falsa i que repetida una vegada darrere d’altra és vol convertir en veritat. 
NO, SR. MIGUEL ZARAGOZÀ, NO, AÇÒ NO PODEM PERMETRE-
HO. Si vosté vol faltar continuadament a la veritat, vosté no mereix ser 
REGIDOR. 

I el Sr. Alcalde informe al Ple:

4/ De l’escrit de la Sindicatura de Comptes per retard en la presentació 
del compte General del pressupost del 2008.
El ple s’adona i manifesta el compromís que no torne a passar  altra 
vegada.

5/ El passat 11 de novembre la Confederació Hidrogràfica del Xúquer, va 
començar, a petició d’este Ajuntament, la neteja del Barranc del Moreral 
i del Riu de les Coves.

Des de l’equip de Govern volem agrair-li a la Confederació i, especialment 
al vigilant Juan Manuel Tena Ferreres, més conegut com “Nelo”,  la seua 
diligència a l’atendre les peticions d’este Ajuntament.

6/ Els passats 13, 18 de novembre i proper 2 de desembre, va estar i 
estarà a la plaça Espanya, una unitat mòbil per a explicar la transició de 
la televisió analògica a la digital, coneguda com a TDT. El proper 14 de 
desembre serà la desconnexió al poble.

7/ S’han instal·lat nous gronxadors per que juguen els xiquets a la placeta 
situada al costat de l’església vella. Açò donarà més vida al casc antic i hi 
haurà un altre espai per que els xiquets juguen.

Seguidament m’haguera agradat dir que esperem que estes noves 
instal·lacions duren per molts anys i que siguen respectades, però 
malauradament a este poble hi ha persones, per anomenar-los d’alguna 
forma que no ho volen així. A les dos hores d’acabar d’instal·lar el cautxú 
a esta placeta, algun “graciós” va passar en la moto per damunt i ho va 
trencar. S’ha demanat la col·laboració de les veïnes i veïns per descobrir 
qui ha sigut, però encara no està del tot clar. Però que tinguen clar els que 
ho han fet que ho pagaran tot de nou.

8/ L’ajuntament va convocar, junt en l’AMPA una xerrada informativa per 
fer saber tant a les mares i pares, mestres, i tot el poble en general, la 
intenció que té el consistori de realitzar el proper estiu les obres de la 
part vella de Col·legi. Ja que la Conselleria no ha donat solució a este 
problema durant cinc anys, ho farà l’ajuntament.

9/ També volia informar de l’estat de les unitats apartamentals.  Quan el 
JNP va accedir al govern a este ajuntament, ens vam trobar en un recurs 
de difícil eixida i en la documentació per a ficar-lo en marxa a mig acabar.  
Hem estat en contacte en la Conselleria de Medi Ambient, Urbanisme, 
aigua i Habitatge, per tal de buscar una solució a este recurs.

Es remet a Conselleria  de Territori i Vivenda una petició per que faja un 
estudi en vistes a la qualificació de les unitats apartamentals per a entrar 
en el Pla Vivenda 2002 – 2005, aportant el projecte de l’obra.

Conselleria de Territori conteste demanant uns requisits que s’han de 
complir: (4 de maig de 2005)
Informe de viabilitat.
Documentació acreditativa del promotor.
Certificat urbanístic.
Titularitat i càrregues del solar.
Documentació tècnica del projecte bàsic. (“En el proyecto aportado, no 
queda claro el alcance de las obras a llevar a cabo”)
Subvenció màxima de 178.185.22 €
El 24 de maig de 2005 es presenta l’informe de viabilitat.
Sol·licitud de qualificació provisional (3 de febrer de 2006).
Requeriment de la Conselleria de Territori, per a esmenar deficiències de 
la documentació aportada (09 de març de 2006).
Nou requeriment de la Conselleria demanant l’imprés de la sol·licitud (18 
d’abril de 2006).
Es demana certificat de titularitat de l’edifici. (27 de març de 2006).
Sol·licitud d’inscripció en el registre valencià d’habitatges amb protecció 
pública (11 de maig de 2006).
Requeriment de subsanació de documentació de la Conselleria (22 de 
maig de 2006).
Carta a Conselleria de Territori aportant certificat del Secretari respecte a 
la llicencia d’obra (23 de maig de 2006).
Requeriment de subsanació de documentació de la Conselleria (30 de 
juny de 2006).
Contestació a Conselleria esmenant part de la documentació requerida 
(30 de juny de 2006).
Requeriment de subsanació de documentació de la Conselleria (17 de 
juliol de 2006).
L’arquitecte Peñarroya presenta a Conselleria 2 exemplars del projecte 
bàsic de les unitats apartamentals.
Escrit Conselleria Territori, per a l’entitat de crèdit (?) (21 de setembre de 
2006).
Escrit Ajuntament remetent fotografies (14 de desembre de 2006).
Escrit Ajuntament remetent copia del reglament de les unitats 
apartamentals.
Qualificació Provisional per part de la Conselleria de Territori, en un préstec 
màxim de 399.680,55€ (21 de setembre de 2006).
Qualificació Provisional per part de la Conselleria de Territori, en un 
préstec màxim de 399.680,55€ (exemplar per a l’entitat bancaria (?))(21 
de setembre de 2006).
Prestec en el BCL per la quantitat de lo subvencionable de les unitats 
apartamentals (399.680,55€). Obligat fer-lo per a poder optar a la 
subvenció i com no per pagar-li al constructor.
Pagament certificacions a la Constructora GyF, que va fer les unitats 
apartamentals, 305.204,28€ (30 de setembre de 2007).
Escrit a Conselleria de l’esborrany del Reglament per a llogar les unitats 
apartamentals, per al seu vist i plau (10 de gener de 2008).
Escrit remetent a la Conselleria instàncies i autoritzacions de I.C.T. (29 de 
gener de 2008).
Escrit a Conselleria aportant documentació que faltava (11 d’abril de 
2008).
Escrit Conselleria demanant que s’esmene documentació administrativa, 
per a la qualificació definitiva (25 de juliol de 2008).


